
Protokoll från KHT:s styrelsemöte 

Datum: 2024-11-19 
Tid: 19:00 
Plats: Cafeterian, Björkhallen 
Kallade: Samtliga styrelseledamöter samt Anette Johansson Larsson 
Närvarande: Daniel Kramer, Lars Bergholm, Mikael Alpmyr, Jocke Falkenström, Emma 
Karlsson, Sofia Vähäsalo (via länk) och Anette Johansson Larsson adjungerad 

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordföranden. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet från föregående möte lästes igenom och godkändes. 

4. Val av justerare 

Lars Bergholm valdes till justerare. 

 

Rapporter och diskussionspunkter 

5. Marknad 

• Nya sponsorer: Britz Hostel och Restaurang Trossen. Deras reklam är nu uppsatt 
i hallen. 

• Förslag: Jocke föreslog att avsätta en dag i veckan för att arbeta med 
marknadsbiten och sponsorer, med fakturering för arbetet. Styrelsen godkände 
förslaget, och planen är att påbörja detta i januari. 

6. Ekonomisk redogörelse 

• Jocke har haft möte med Fredrik Höggren gällande beställningar. Viktigt med 
kommunikation med kansliet inför beställningar. 

7. Lars Nygren 

• Lars har hittat en begagnad slipmaskin för cirka 5 000 kr. Styrelsen beslutade att 
köpa den. 



• Förrådsfrågan: Materialargruppen ska hantera frågan om förrådsutrymmen för 
U8/U9 (saknar förråd), U10/U11 (trångt) och U15 (störst förråd men minst antal 
spelare). 

• Tröjställ: Saknas för U9, och U10/U11 delar ett ställ. Förslaget är att kolla 
möjligheter att ta ut tröjor som frivaror. 

8. Sisus nulägesanalys 

• Jocke och Mikael kommer att ha ett teamsmöte för att diskutera enkätupplägget. 

• Förslag till indelning av lag: 

o Halvplanslag: U8-U12 

o Helplanslag: U13-U15 

o Senior: J18 och A-lag 

9. Tränarutbildningar 

• Behov av rätt utbildade tränare på flera nivåer lyftes. 

• Ledare ska anmäla sig själva i utbildningsportalen. Föreningen kan inte längre se 
om de går eller avbokar utbildningar. 

• Lars Bergholm och Anette ska arbeta med att nå ut till sportgruppen och 
lagledare och påminna om vikten av utbildning. 

10. Valberedning och revisorssuppleant 

• Anette har kontaktat en person om att delta i valberedningen och inväntar svar. 
Styrelsen ska även fråga någon från sportgruppen. 

• Styrelsen behöver en ny revisorssuppleant inför årsmötet. Lars Bergholm har 
namnförslag till den vakanta platsen i styrelsen. 

11. 50-årsjubileum 

• Matcher: 

o 10/12: Hemmamatch mot Solstad HC (önskas flyttas till fredag 13/12). 

12. Personal/Cafeteria 

• Diskussion om bemanning och eventuella behov av nya anställningar. 

13. Cuper 

• Kort diskussion om kommande cuper och planering. 

14. Rapportering SISU 



• Materialargruppen och sportgruppen ska se till att närvarorapporteringen görs 
korrekt. 

15. Rapport A-lag 

• Diskussion om nuvarande status för A-laget. 

a) Veterander och Amatörer 

• Planering för veteran- och amatörverksamheten diskuterades. 

b) Juniorverksamhet 

• Juniorverksamhetens utveckling och tränarbehov lyftes. 

16. Rapport U-sektion 

• Rapporter om U-lagens status och pågående utmaningar presenterades. 

17. Rapport Sportgruppen 

• Sportgruppen har utökats med nya medlemmar och haft sitt första möte. 

• Anette deltog och skrev protokoll. 

• Materialargruppen har också haft möte; styrelsen önskar protokoll från detta 
möte. 

18. Rapport Lagledarmöte 

• Information från senaste lagledarmötet diskuterades. 

19. Uppföljning av närvarorapportering 

• Närvarorapportering behöver säkerställas för alla lag och grupper i föreningen. 

 

Övriga frågor 

a) Medlemsavgiften för A-laget 

• Diskussion om höjning av medlemsavgiften för A-laget. Om en höjning ska 
genomföras krävs beslut på årsmötet. Förslaget är att undersöka vad andra 
föreningar har för avgifter samt vilka åtaganden som gäller för deras lag. 

b) Byte av förening 

• En spelare har uttryckt intresse för att byta förening. Styrelsen beslutade att 
sportgruppen ska hantera frågan och ta fram ett förslag på hur detta ska 
behandlas. 

 



20. Nästa möte 

• Måndag 2/12 kl. 18:30 

• Planerade datum för framtida möten: 

o 6/1 

o 3/2 

o 3/3 

o 7/4 

o 5/5 

o 2/6 

• Årsmöte: Senast 15/6. 

 

Protokollet justeras av: 
Justerare: Lars Bergholm 
Vid pennan: Lars Bergholm 

 


